童心展夢」貧困兒童正向發展計劃

"I'm Possible" Kids Dream Project

協會再次獲香港台山慈善基金捐款\$105,000合辦「童心展夢」貧困兒童正向發展計劃,並於2017年8月順利完成。計劃目的是協助貧困兒童進行生涯規劃及發展潛能;讓參加者積極面對逆境,作出正面轉變。104名來自身處不利環境的兒童及青少年,如綜援、低收入、新到港或少數族裔,在本會社工的輔導下,完成所訂立的目標及計劃,讓他們的夢想能夠成真。有些參加者的夢想是學習新的技能,例如游泳、舞蹈、繪畫、溜冰、花

式跳繩等;有些參加者的夢想是購買文具、圖書、相機、運動用品;有些參加者的夢想是與家人外出用膳及到主題公園遊玩。為肯定參加者的努力及表達對贊助機構的謝意,本會於8月28日舉行頒獎典禮,並同時向香港台山慈善基金遞交詳細報告書及活動短片。受惠對象均對此計劃表示十分滿意及欣賞。



「童心展夢」貧困兒童正向 發展計劃報告書 "I am Possible" Kids Dream

Project



》我們終於有機會參加不同的 興趣活動

We got the opportunity to join different extra-curricular activities.



好開心,經過努力,我的夢想終於可以成真啦!Working hard to achieve my dreams bring me happiness.

参加者心聲

- 8. 理當知識、拓展才能 成月7個個與報點排除了我會等。自自己日下旬度、努力深環、 學學才就發發、指有過程力。 學科一般就很深。有如:國際大人政康、斯森曾已成在我等 可以認為的經濟的關係。 學的打算就是特殊的 一個的可以就是的政策。

- 參加者十分滿意此計劃 We received excellent feedback from the participants.



童心展夢頒獎典禮The award presentation ceremony was held on 28 August 2017.



衷心感謝香港台山慈善基金,讓我們夢想成算 To express our sincere appreciation to the donor.

With the generous donation of \$105,000 from Hong Kong Tai Shan Charitable Foundation, a joint effort programme "I'm Possible" Kids Dream Project was completed in August 2017. The aim of this project was to help deprived children to carry out life planning and develop their unused potentials, and to enhance their resilience to adversities and make positive changes. There were totally 104 children and youths from deprived families, such as families on Comprehensive Social Security Assistance Scheme, families with low income, families of new arrivals, and families of ethnic minorities joined the project under counselling and guidance from our social workers. They all completed their plans and achieved their goals. Their dreams became reality. Some of their dreams were to learn new skills such as swimming, dancing, drawing, skating and fancy rope skipping; some were to buy stationeries, books, cameras, sports equipment and so on; some were to dine out and go to theme parks with their family members. In order to recognize participants' efforts and express our sincere appreciation to the donor, an award presentation ceremony was held on 28 August 2017. A detailed project report and an accompanying short film were presented to Hong Kong Tai Shan Charitable Foundation. We also received excellent feedback from the participants.